
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XVI

XVI Sesja w dniu 20 lutego 2020 
Obrady rozpoczęto 20 lutego 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 14 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ zmiany uchwały Nr XIII/120/2019 Rady Miasta i Gminy z dnia 14 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia
Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r.,
B/ ponownego wynajęcia, wydzierżawienia oraz użyczenia nieruchomości gruntowych,
C/ wynajęcia w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej w Margoninie,
D/  obciążenia  służebnością  przesyłu  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Margonin,
E/  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  wkładu  niepieniężnego  (aportu)  do  spółki  pod  firmą:  Zakład  Usług
Komunalnych w Margoninie spółka z o.o.,
F/  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości  gruntowej  położonej
w Sułaszewie,
G/ wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Margoninie,
H/ wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Klotyldzinie,



I/ poboru  w  drodze  inkasa  podatku  rolnego,  podatku  leśnego  i  podatku  od  nieruchomości
na terenie miasta i gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,
J/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
K/ udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Wielkopolskiego, 
L/ rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Margoninie,
M/ zwolnienia  w  części  z  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli  nieruchomości
zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi  kompostujących  bioodpady  stanowiące  odpady
komunalne w kompostowniku przydomowym,
N/ ustalenia wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez
właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,
O/ poboru  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  w  drodze  inkasa,  wyznaczenia  inkasentów
i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,
8. Wolne głosy.
9. Zakończenie sesji.

Przewodniczący poinformował że podczas komisji zostały wycofane z porządku obrad uchwały A/ 
przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i zwolnienia z pełnionych 
obowiązków oraz B/ uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Margonin, 
ponieważ radny A. Rogacki złożył pismo w sprawie wycofania swojej rezygnacji z uczestnictwa w komisji skarg, 
wniosków i petycji.

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad?
Burmistrz złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad uchwały s) przeznaczenia części
umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Poznaniu. 
Radny M. Leśko – zapytał, co się stało, że radny A. Rogacki wycofał swoją rezygnację? Co było 
przyczyną bo nie było w tym temacie żadnych wyjaśnień. 
Przewodniczący rady – powiedział, że radny A. Rogacki złożył pismo w sprawie wycofania swojej 
rezygnacji złożonej wcześniej. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.
Głosowano w sprawie:
wniosek Burmistrza w sprawie wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska 
PRZECIW (1)
Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.



Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołów z XVI sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodnicząca Komisji ds. społecznych i rolniczych J. Zmudzińska odczytała sprawozdanie z 
posiedzenia wspólnego komisji ds. społecznych i rolniczych, komisji ds. budżetu, finansów i planowania i
komisji rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i petycji z dnia 20 lutego 2020 r. 
„W dniu 17 lutego 2020 r. o godz. 14:00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin odbyło się 
posiedzenie w/w komisji. W posiedzeniu uczestniczyli Radni poszczególnych komisji, Burmistrz oraz 
pracownicy urzędu, którzy omawiali przygotowane projekty uchwał. Przewodniczący poinformował, że 
do biura rady wpłynęło pismo radnego A. Rogackiego - oświadczenie, iż wycofuje swoją rezygnację z 
funkcji członka komisji skarg wniosków i petycji. W związku z powyższym należy wycofać z porządku 
obrad uchwałę: A/ przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i 
zwolnienia z pełnionych obowiązków oraz uchwałę B/ uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miasta i Gminy Margonin. Członkowie komisji omówili poszczególne propozycje uchwał 
zgłoszonych do programu obrad XVI sesji i zaopiniowali je pozytywnie. Na koniec omówiono bieżące 
sprawy dotyczące miasta i gminy Margonin”. 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu. 
2) Radny G. Gręda przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji rewizyjnej z 13 lutego 2020 r.
„W dniu 13 lutego 2020 r. o godzinie 14.30 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin odbyło się 
posiedzenie komisji rewizyjnej, której tematem było: „Kontrola przebiegu inwestycji na terenie Miasta i 
Gminy Margonin za rok 2019”. Podczas posiedzenia obecni byli członkowie komisji oraz pracownik 
Urzędu Katarzyna Sałata, która przedstawiła szczegółowe informacje dotyczące przebiegu inwestycji na 
terenie Miasta i Gminy Margonin za rok 2019 oraz odpowiadała na pytania i zagadnienia skierowanie 
przez członków komisji”. 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu. 
3) Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji T. Koźlarek przedstawiła sprawozdanie z 
posiedzenia komisji z 5 lutego 2020 r.
„W dniu 05 lutego 2020 r. odbyło się posiedzenie komisji skarg, wniosków i petycji. Tematem 
posiedzenia było rozpatrzenie ponownej skargi z dnia 10 stycznia 2020 r. na działania kierownika 
MGOPS Margonin Panią Agnieszkę Nowak”.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 7 do Protokołu. 

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady przekazał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym do Biura Rady.
- 16.01.2020r. – udział w Spotkaniu Noworocznym z Wojewodą Wielkopolskim
                         Łukaszem Mikołajczykiem.
- 17.02.2020r. – udział w komisji wspólnej Rady Miasta i Gminy Margonin.
- 19.02.2020r. – udział w uroczystym apelu z okazji Święta Patrona Szkoły:
                          Mikołaja Kopernika w Margoninie.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:



 ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych z zakresu rozwoju sportu na
terenie Miasta i Gminy Margonin w 2020 r.,

 powołania komisji konkursowej ds. oceny ofert na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu na
terenie Miasta i Gminy Margonin w 2020 r. i przyjęcia regulaminu pracy komisji,

 ramowego wzoru umowy o wykonanie zadania publicznego w zakresie rozwoju sportu na terenie
Miasta i Gminy Margonin w 2020 r.,

 ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność gminy Margonin przeznaczonych do
wynajęcia, wydzierżawienia użyczenia,

 określenia  terminów  przeprowadzania  postępowania  rekrutacyjnego  i  postępowania
uzupełniającego,  w  tym  terminów  składania  dokumentów,  na  rok  szkolny  2020/2021  do
publicznego  przedszkola  i  klas  I  publicznych  szkół  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym jest Miasto i Gmina Margonin,

 powołania  Komisji  Stypendialnej  do  rozpatrzenia  wniosków  o  przyznanie  stypendiów
i nagród Burmistrza Miasta i Gminy Margonin dla uzdolnionych dzieci i młodzieży 

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
 16.01.2020  r.  - Poznań  -  udział  w  spotkaniu  noworocznym  na  zaproszenie  Wojewody

Wielkopolskiego,
 18-19.01.2020 r. -Mszana Dolna – udział w XXI powiatowym przeglądzie kolędniczym,
 21.01.2020 r. - Komenda Powiatowa Policji Chodzież – spotkanie sprawozdawcze,
 22.01.2020 r.  - złożenie kwiatów pod pomnikiem Poległym za Wolność z okazji  75 rocznicy

wyzwolenia Margonina,
 31.01.2020 r. - Charzykowy – udział w posiedzeniu zarządu SGPEO,
 04.02.2020 r. - jubileusz 90 l. Mieszkanki Margonina,
 11.02.2020  r.  - Warszawa  Senat  –  udział  w  konsultacjach  społecznych  w  sprawie  ustawy

o elektrowniach wiatrowych,
 13-14.02.2020  r.   - Złotów  -  udział  w  subregionalnym  zjeździe  Wójtów,  Burmistrzów,

Prezydentów miast i Starostów,
 15.02.2020 r. -  Restauracja Komfort Margonin – udział w spotkaniu noworocznym BS Chodzież,
 17.02.2020 r.  - jubileusz 98 l. Mieszkanki Margonina,
 18.02.2020 r. - jubileusz 98 l. Mieszkańca Margonina,

19.02.2020 r.  - udział w obchodach dnia patrona SP Margonin,
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 9 do Protokołu. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

A) zmiany uchwały Nr XIII/120/2019 Rady Miasta i Gminy z dnia 14 listopada 2019 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2020 r.,
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XIII/120/2019 Rady Miasta i Gminy z dnia 14 listopada 2019 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2020 r.,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 



Uchwała Nr XVI/153/2020 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

B) ponownego wynajęcia, wydzierżawienia oraz użyczenia nieruchomości gruntowych,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ponownego wynajęcia, wydzierżawienia oraz użyczenia nieruchomości gruntowych,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/154/2020 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

C) wynajęcia w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej w Margoninie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wynajęcia w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej w Margoninie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/155/2020 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

D) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/156/2020 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.



E) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki pod firmą: Zakład 
Usług Komunalnych w Margoninie spółka z o.o.,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki pod firmą: Zakład Usług 
Komunalnych w Margoninie spółka z o.o.,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/157/2020 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

F) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej położonej w 
Sułaszewie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – zapytał, dlaczego jest taka niska cena?
Burmistrz- powiedział, że cenę ustalał rzeczoznawca, nie gmina?
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej położonej w 
Sułaszewie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam 
Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/158/2020 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

G) wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 
Margoninie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Margoninie,.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
yniki imienne:
ZA (14)



Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/159/2020 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

H) wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 
Klotyldzinie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zbycie w formie przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 
Klotyldzinie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/160/2020 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

I) poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości na 
terenie miasta i gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Grzegorz Gręda – poinformował, że nie bierze udziału w głosowaniu nad przedmiotową uchwałą. 
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości na terenie miasta i
gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław
Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Gręda 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/161/2020 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

J) zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
Skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Andrzej Zmudziński – zapytał na co będą przeznaczone gabinety lekarskie po poprzednim lekarzu?



Burmistrz – powiedział, że jeszcze nie wiadomo dokładnie, szykujemy te gabinety, żeby były gotowe. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/162/2020 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu.

K) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Wielkopolskiego,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Wielkopolskiego,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/163/2020 stanowi załącznik nr 20 do Protokołu.

L) rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Margoninie,
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Margoninie i znanie tej skargi za bezzasadną. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/164/2020 stanowi załącznik nr 21 do Protokołu.

M) zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 



bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Adam Rogacki – powiedział, że w projekcie uchwały są wskazane budynki jednorodzinne, a co z 
osobami, które nie mieszkają w domku jednorodzinnym, a mają możliwość posiadania takiego 
kompostownika? Może należałoby wykreślić z uchwały zapis budynki jednorodzinne i zostawić słowo 
budynkami?
Burmistrz – powiedział, że to ustawa wskazuje budynki jednorodzinne i my nie możemy tego zmienić. 
- Barbara Kończak – poprosiła w imieniu mieszkańców o wyjaśnienie w gazecie mieszkańcom, że gmina 
nie możne sama nic zmieniać i tak musi być.
Burmistrz – dodał, że warto kupić w dniu dzisiejszym gazetę wyborczą gdyż jest tam dodatek na temat 
śmieci. 
Burmistrz dodał, że Sekretarz zgłosił szkolenie dla radnych i sołtysów oraz rad sołeckich na temat ustawy
śmieciowej. Specjaliści z WOKISS przyjadą i przeszkolą w zakresie ustawy. 
Komendant Straży Miejskiej K. Kurnik – dodała, że przepisy dotyczące kompostowników mówią, że 
mogą być one postawione co najmniej 7 metrów od działki sąsiedniej. Były już interwencje w tej sprawie.
- Alina Wróblewicz – zapytała, co będzie z biodegradowalnymi odpadami, w okresach kiedy nie są 
zwożone np. zimą? Ponieważ tych odpadów nie odbierają przez pół roku.
Burmistrz – powiedział, że odbierają tylko w innych terminach, takie są przepisy, że odbierają okresowo. 
Tu chodzi głównie o trawę którą kosimy. 
- Alina Wróblewicz – powiedziała, że była mowa że jeśli odpady będą w innym worku niż ten, który jest 
wskazany to nie odbiorą odpadów. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/165/2020 stanowi załącznik nr 22 do Protokołu.

N) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 



NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/166/2020 stanowi załącznik nr 23 do Protokołu.

O) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
- Grzegorz Gręda – poinformował, że nie bierze udziału w głosowaniu nad przedmiotową uchwałą. 
Głosowano w sprawie:
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław
Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , 
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Gręda 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/167/2020 stanowi załącznik nr 24 do Protokołu.

P) przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu
Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przeznaczenia części umorzonej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , 
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Maria Miler 
Uchwała Nr XVI/168/2020 stanowi załącznik nr 25 do Protokołu.

8. Wolne głosy.
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – powiedział, że nie wróciły wszystkie tablice informacyjne z numeracją przy  
budowanej drodze przy rondzie. Nie świeci lampa od początku nowej drogi przy rondzie - ta lampa nigdy
nie świeciła. Mieszkańcy - rolnicy zgłaszają brak kamieni granicznych.
J. Łukaszczyk – powiedział, że część znaków odzyskaliśmy rozmawialiśmy z tą firmą, która robiła drogę 
żeby te znaki zwrócili i postawili z powrotem. 
Burmistrz – poprosił zwrócić się do wydziału inwestycji w sprawie lampy. 
- Tomasz Gorkowski – zapytał na jakim etapie są rozmowy dotyczące wynajmu nart wodnych. Burmistrz 



na poprzedniej sesji mówił, że było wysłane pismo. Dotarłem do tego człowieka i powiedział, że żadnego
pisma nie ma. Trwają sprzedaże karnetów i szkoda żebyśmy utracili ten sezon. 
Burmistrz – powiedział, że pismo zostało wysłane. My się przygotowujemy do sezonu.
T. Gorkowski – zapytał, czy gmina nie ma zamiaru wydzierżawić wyciągu? Potencjalny najemca mógł 
stworzyć kalendarz imprez. Czeka od października na informacje. Gdzieś jest tu rozbieżność w 
informacji.
Burmistrz – powiedział, że potencjalny najemca gdyby chciał to przyjechałby do gminy porozmawiać. 
Tego Pana tutaj nie było wysłał tylko pismo. Nie wiemy jakie plany ma ta osoba. 
Sołtys Sułaszewa – H. Goślińska – zapytała co może inkasent i jakie ma prawa, czy może sam wchodzić 
do pomieszczeń gdzie są wodomierze bez obecności właściciela? Ostatnio Pani odczytująca wchodziła do
chlewni gdzie nie można wchodzić poza rolnikiem. 
J. Łukaszczyk – powiedział, że sama nie może wchodzić, ale jest obowiązek udostępnić licznika do 
odczytu. Gdy nie ma właściciela winna się kontaktować z właścicielem i przyjść w późniejszym terminie.
Sołtys H. Goślińska – powiedziała, że nigdy wcześniej nie było takich sytuacji z Panem Słodowym. 
J. Łukaszczyk – powiedział, że porozmawia z tą Panią. 
Burmistrz – powiedział, że jesteśmy zadowoleni z pracy tej Pani, robi kolosalną pracę, zwiększyły się 
wpłaty za wodę, dawniej to rożnie bywało. Samowolne wchodzenie oczywiście nie może mieć miejsca. 
Dziękujemy za uwagę. 

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XVI sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 20 lutego 2020 roku o godz.: 
14:06.

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


